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Zastupitelstvo města Police nad
Metují

Z Á P I S
z 7. zasedání Zastupitelstva města Police nad Metují,

které se konalo dne 14.12.2022
od 17:00 hodin v na sále Pellyho domů

Přítomni: Jan Ant l ,  č len RM
Ing. Matěj Brát,  č len ZM
Ing. Josef Havl íček, č len ZM
Jiř í  Hubka, č len ZM
Karel Kl imeš, č len ZM
Michal Mucha, č len RM
Marek Plný, č len ZM
Ing. Pavel Pohner, tajemník
Radek Starý, 2. místostarosta
Mgr. J i ř í  Škop, starosta
David Vávra, č len ZM

Ing. J iř í  Beran, č len ZM
Mgr. Mart ina Frydrychová, č len RM
MUDr. Adéla Hažmuková, č len ZM
Mgr. Eva Kašparová, č len ZM
Ing. Radko Kř íž Ph.D., č len ZM
Ján Pastorek, č len ZM
Ing. Jan Pohl,  č len ZM
Mgr. Jaroslav Souček, 1.
místostarosta
Renata Steinerová, č len ZM
Kamil  Švorčík, č len ZM
Ing. J iř í  Vlček, č len RM

Omluveni:
Nepřítomni:
Hosté: Mgr. Karel  Nývlt;  Věra Plachtová; Ing. Aleš Freiwald, jednatel  TS

Předsedaj íc í : Mgr. J i ř í  Škop, starosta

Číslo
bodu

Bod
Komentář

1. Zahájení a schválení programu 7. Zastupitelstva města Police nad Metují v roce 2022

Zahájení zasedání starostou města:
Zahajuji 7. veřejné zasedání ZM v roce 2022, které jsem svolal v souladu se zákonem o obcích.
Vítám všechny přítomné členy ZM, vedoucí odborů MěÚ, ředitele a vedoucí organizací zřizovaných
městem.
Zapisovatelem dnešního jednání jmenuji paní Dagmar Hauschkovou.
Ověřovateli zápisu z dnešního jednání stanovuji Ing. Jiřího Berana a pana Davida Vávru.
V době zahájení zasedání ZM je přítomno 21 členů ZM z celkového počtu 21 členů.
Konstatuji tedy, že ZM je usnášeníschopné!
Upozorňuji, že z dnešního zasedání ZM bude pro potřeby přípravy zápisu pořizován zvukový
záznam.
Dovoluji si Vám předložit návrh programu dnešního zasedání:

1. Zahájení a schválení programu 7. Zastupitelstva města Police nad Metují v roce 2022
2. Kontrola plnění usnesení
3. Stanovení zástupců města v organizacích, kde je Police nad Metují členem
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4. Návrh změn rozpočtu č. 5
5. Návrh rozpočtu města na rok 2023
6. Návrh střednědobého výhledu rozpočtu města na roky 2024 - 2025
7. Záruka za půjčku finančních prostředků Společnosti pro destinační management

Broumovska
8. Směna pozemků v areálu ZD Ostaš, k. ú. Police nad Metují
9. Prodej části pozemku p. č. 99/1 a 730/58 v k.ú. Hlavňov

10. Projednání zápisu z finančního výboru ZM
11. Diskuze

Má někdo z členů zastupitelstva návrh na doplnění předloženého programu dnešního zasedání ZM?
Pokud tomu tak není, předkládám tento návrh na usnesení:
Zastupitelstvo města schvaluje předložený program 7. veřejného zasedání ZM Police
nad Metují v roce 2022.

Hlasování Pro: 21 Proti: 0 Zdrželo se: 0 Nehlasovalo: 0 Výsledek hlasování: Přijato

2. Kontrola plnění usnesení

3. 1/7ZM/2022
Stanovení zástupců města v obchodních společnostech, v nichž má město majetkovou
účast

I. Zastupitelstvo města projednalo
návrh na ustavení zástupce města v obchodních společnostech, v nichž má město
majetkovou účast.

II. Zastupitelstvo města schvaluje
aby starosta Mgr. Jiří Škop, zastupoval město na valných hromadách obchodních společností:

Vodovody a kanalizace Náchod, a.s., IČ 48172928, se sídlem Náchod, Kladská 1521,
PSČ 547 01;
Společnost Horní Labe, a.s., IČ 46506306, se sídlem Trutnov, Starý Rokytník 226, PSČ
541 01.

III. Zastupitelstvo města schvaluje,
 aby starosta, Mgr. Jiří Škop, zastupoval město v ostatních orgánech obchodních společností:

Vodovody a kanalizace Náchod, a.s., IČ 48172928, se sídlem Náchod, Kladská 1521,
PSČ 547 01;
Společnost Horní Labe, a.s., IČ 46506306, se sídlem Trutnov, Starý Rokytník 226, PSČ
541 01.

Komentář:
Starosta –  zastupitelstvu obce je vyhrazena pravomoc delegovat své zástupce na valnou hromadu
obchodních společností, v nichž má obec majetkovou účast. V našem případě je to společnost VAK
a Společnost Horní Labe. V případě VAK Náchod by se zastupování v orgánech společnosti týkalo
jak účasti na valných hromadách společnosti, tak podle zprávy předsedy představenstva VAK ze
dne 9. 12. 2022, i zasedání v dozorčí radě společnosti. V případě SHL je zástupci města vyhrazeno
místo v představenstvu společnosti. V minulosti bylo vždy zastoupení v představenstvu SHL
svěřeno starostovi města.
V tomto směru je zastupitelstvu k projednání předkládán návrh usnesení, na jehož základě jsem do
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orgánů obou uvedených společností jako zástupce města navržen. Pokud dostanu vaši důvěru
touto pozicí posílíme postavení města v této společnosti.

Hlasování Pro: 21 Proti: 0 Zdrželo se: 0 Nehlasovalo: 0 Usnesení: Přijato

4. 2/7ZM/2022
Návrh změn rozpočtu č. 5, rozpočtová opatření č. 32 - 42

I. Zastupitelstvo města schvaluje
změnu rozpočtu č. 5 položky rozpočtového opatření č. 32 – 42. Celkově znamenají
rozpočtová opatření zvýšení příjmů o částku 2 186 383 Kč, zvýšení výdajů o částku 1 115 219
Kč a snížení financování (položka 8113) o částku 1 071 164 Kč.

II. Zastupitelstvo města ukládá
1. vedoucí finančně správního odboru

1.1. zveřejnit schválené změny rozpočtu na internetových stránkách města.
Termín: 7.1.2023

Komentář:
Starosta okomentoval návrh rozpočtových opatření. Zastupitelé obdrželi podklady v elektronické
podobě. Celkově znamenají rozpočtová opatření zvýšení příjmů o částku 2 186 383 Kč, zvýšení
výdajů o částku 1 115 219 Kč a snížení financování (položka 8113) o částku 1 071 164 Kč. 

Hlasování Pro: 21 Proti: 0 Zdrželo se: 0 Nehlasovalo: 0 Usnesení: Přijato

5. 3/7ZM/2022
Návrh rozpočtu města na rok 2023

I. Zastupitelstvo města schvaluje

1. rozpočet města Police nad Metují pro rok 2023 jako schodkový takto:

celkové příjmy rozpočtu (tř. 1 až 4) ve výši   104.374.627 Kč;
celkové výdaje rozpočtu (tř. 5 a 6)  ve výši 117.122.271 Kč;
financování (tř. 8) ve výši 12.747.644 Kč.

2. závazné ukazatele rozpočtu - třídy - dle přílohy.
3. v rozpočtu obsažený objem finančních prostředků účelově určených na

spolufinancování projektů Evropské unie.

II. Zastupitelstvo města schvaluje
v souladu s § 102 odst. 2 písm. a) zákona č. 128/2000 Sb., o obcích (obecní zřízení), ve znění
pozdějších předpisů, následující rozsah oprávnění rady města provádět rozpočtová opatření
(tj. změnu závazných ukazatelů rozpočtu) ve smyslu § 16 odst. 3 zákona č. 250/2000 Sb., o
rozpočtových pravidlech územních rozpočtů, ve znění pozdějších předpisů:
Rada města:

provádí změny rozpočtu celkových příjmů a výdajů souvisejícími se vztahy rozpočtu
města k jiným územním rozpočtům pro transfery rozpočtových prostředků (dotace,
průtokové dotace, účelově vázané transfery, účelově vázané výdaje) bez omezení,
pokud není nutné dofinancování výdajů z úvěrů;
schvaluje přijetí darů a jejich použití v souladu s účelem (vyjma nabytí hmotného
nemovitého majetku);
provádí přesuny rozpočtových prostředků, které nemají dopad do salda rozpočtu – bez
zapojení úvěru (např. změny mezi investičními a provozními výdaji);
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provádí změny příspěvku města na provoz příspěvkovým organizacím.

III. Zastupitelstvo města zmocňuje
vedoucí finančně správního odboru k rozpisu rozpočtu dle rozpočtové skladby, který
nepodléhá schvalování orgánů města v detailním členění v rámci schválených ukazatelů.

IV. Zastupitelstvo města ukládá
1. vedoucí finančně správního odboru

1.1. zveřejnit schválený rozpočet na úřední desce a webových stránkách města.
Termín: 7.1.2023

Komentář:
Starosta  - s návrhem rozpočtu byli zastupitelé seznámeni na setkání k prezentaci návrhu rozpočtu,
které proběhlo 6. 12. 2022.
Ing. J. Vlček – odprezentoval návrh rozpočtu města Police nad Metují pro rok 2023, který je
schodkový:
celkové příjmy rozpočtu ve výši   104.374.627 Kč;
celkové výdaje rozpočtu ve výši 117.122.271 Kč;
financování  ve výši 12.747.644 Kč.
Dotazy: 
Ing. J. Beran – chtěl bych vědět, proč není mezi investiční akce v návrhu rozpočtu na rok 2023
zařazena výstavba ulice Větrná. Veřejnost by měla být s plánovanou stavbou seznámena.
Již delší čas se hovoří o zřízení služby Senior taxi. Navrhuji, aby v příštím roce, v rámci první
rozpočtové změny, byla částka na tuto službu do rozpočtu zahrnuta a objem financí v sociální
oblasti navýšen.
Bude do plánu investic výhledově zařazena projektová dokumentace na ul. Výhledy?
Starosta – výstavba infrastruktury stavebních parcel v ul. Větrná nebyla do rozpočtu zařazena z
důvodu nedokončeného výběrového řízení na dodavatele. Výběrové řízení probíhá, město obdrželo
7 nabídek, vyhodnocení bude předloženo RM a následně budeme informovat zastupitele o vítězi.
Před ukončením výběrového řízení a podpisem smlouvy není možné uvádět nabídkové ceny. Do
doby podepsání smlouvy neexistují garance, že dojde k realizaci stavby. Z důvodu rozpočtové
bezpečnosti jsme finance do rozpočtu nezařadili, jelikož nebyly a nejsou známy konečné částky na
straně výdajů a příjmů. Čekáme, až projekt vysoutěžíme a bude zahájen prodej pozemků.
Předpokládáme, že na 1. veřejném zasedání ZM (15. 2. 2023) bude již tato investice zařazena do
návrhu rozpočtových změn.  
Senior taxi – vedoucí sociálního odboru vypracuje návrh řešení provozu této služby - zda se bude
jednat o externí úvazky, nebo zaměstnance na částečnou dohodu. Až bude tento projekt připraven
a projednán v RM může být částka na provoz této služby zařazena do návrhu rozpočtových změn. 
S financováním opravy ul. Výhledy počítáme, důvodem nezařazení do návrhu rozpočtu je
skutečnost, že není zpracované technické řešení, které nám přislíbil vypracovat ░░░░ ░░ z fy
Strabag, který je v současné době nemocen. Až dojde k návrhu technického řešení, včetně
stanovení nákladů, bude materiál předložen zastupitelům k projednání. 
I. Jenková – kolik bude stát realizace nové ul. Větrná a jak ji chcete financovat?
Starosta – rozpočet byl cca 30 mil. Kč včetně DPH, ale vysoutěžená cena je příznivější, než určil
projektant podle ceníků. Financování výstavby infrastruktury předpokládáme krátkodobým úvěrem,
který budeme splácet penězi z prodeje pozemků. Pokud budou příjmy nižší než výdaje, tak si tím
náklady na tuto investici rozložíme a budeme je splácet postupně.
Ing. M. Pošmura – cca před 20 lety proběhla v ul. Smetanova plynofikace, bohužel se již dodavateli
stavby nepodařilo uvést chodníky do původního stavu. Obyvatelé sepsali petici a ta se
projednávala na MěÚ v Polici n. M., bohužel nedošlo ke shodě a nápravě. Byl jsem odkázán, ať si
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celou situaci vyřešíme sami s dodavatelem. Materiál použitý na opravu chodníků neměl odpovídající
parametry a po roce se rozpadl. Nakonec si občané svépomocí a za své peníze nájezdy přetínající
chodník opravili. Situace se vyhrotila, když byli nařčeni, že stavbu provedli bez vědomí města. V
této ulici žije 50 rodin a byli bychom rádi, kdyby se město začalo o tuto lokalitu zajímat.  
Starosta – v minulosti probíhala opakovaně jednání s obyvateli Smetanovy ulice, bohužel nikdy
nedošlo k dohodě na řešení, vždy se narazilo na rozdílné názory obyvatel horních a dolních domů. 
Ing. P. Scholz – pokusů vyřešit situaci v této ulici bylo několik, poslední proběhl letos, kdy řešení
hledala městem oslovená dopravní projektová kancelář, která konstatovala, že při dodržení všech
dopravně technických norem  oficiální projektové řešení neexistuje.
Starosta – vzhledem k historicky špatnému technickému řešení celé ulice nemáme moc možností, v
úvahu připadá snad jen částečná rekonstrukce, ve smyslu opravy povrchů.
Ing. J. Beran – bylo domluveno s p. arch. Kramářem, který projektoval ul. Větrnou, že zpracuje
návrh možného řešení Smetanovy ulice. Situace v ulici je špatná a podle současných dopravních
předpisů téměř neřešitelná. Pokud budeme mít vypracován návrh, máme se v budoucnu o co opřít.
Ing. M. Pošmura – souhlasím s návrhem pana starosty opravit povrchy - chodníky v
zámkové dlažbě. Těžko napravíme situaci z minulosti, kdy byly řadové domy špatně
vyprojektovány.
Ing. P. Scholz – stávající stav můžeme opravit bez stavebního povolení a akci zařadit do plánu
investic na příští rok. 
Ing. J. Beran – jako obyvatel Smetanovy ulice situaci dobře znám a s tímto řešením nesouhlasím.
Budou to zbytečně vyhozené peníze města. Proč opravovat chodníky, které neslouží ke svému
účelu, převážně na nich parkují auta a chodec musí procházet středem silnice. Základním
problémem je parkování, garáže v domech byly projektovány na malý osobní automobil. Dnes jsou
nevyhovující, mimo to řada rodin vlastní několik automobilů. Nejdříve je třeba vyřešit dopravně
technickou situaci celé ulice a potom teprve řešme opravy povrchů.

Hlasování Pro: 21 Proti: 0 Zdrželo se: 0 Nehlasovalo: 0 Usnesení: Přijato

6. 4/7ZM/2022
Návrh střednědobého výhledu rozpočtu města na roky 2024 - 2025

I. Zastupitelstvo města projednalo a schvaluje
návrh střednědobého výhledu rozpočtu města Police nad Metují do roku 2025.

II. Zastupitelstvo města ukládá
1. vedoucí finančně správního odboru

1.1. zveřejnit schválený střednědobý výhled rozpočtu města Police nad Metují na
internetových stránkách města.

Termín: 7.12.2023

Komentář:
Starosta – střednědobý výhled rozpočtu je dle zákona nástroj pro střednědobé finanční plánování
rozvoje obce. Sestavuje se na základě uzavřených smluvních vztahů a přijatých závazků zpravidla
na 2 až 5 let následujících po roce, na který se sestavuje roční rozpočet. Vzhledem k nejisté době
je sestaven na dva roky. Obsahuje souhrnné základní údaje o příjmech a výdajích, o dlouhodobých
závazcích a pohledávkách, o finančních zdrojích a potřebách dlouhodobě realizovaných záměrů. 

Hlasování Pro: 21 Proti: 0 Zdrželo se: 0 Nehlasovalo: 0 Usnesení: Přijato

7. 5/7ZM/2022
Záruka za půjčku finančních prostředků pro Společnost pro destinační management
Broumovska
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I. Zastupitelstvo města bere na vědomí
žádost Společnosti pro destinační management Broumovska o.p.s., IČ 02326159, se sídlem
Broumov, Klášterní 1, PSČ 550 01, o zajištění pomoci s předfinancováním realizace
projektu "Rozvoj cykloturistiky na území Broumovska a Valbřišska,“ reg. číslo projektu:
CZ.11.2.45/0.0/0.0/21_033/0003108"

II. Zastupitelstvo města schvaluje
uzavření ručitelského závazku ve výši 800.000 Kč Společnosti pro destinační management
Broumovska k poskytnutí návratné finanční výpomoci ve výši 1200000 Kč poskytnuté
městem Teplice nad Metují.

Komentář:
Starosta - území města Police n. M. spadá pod destinační společnost SDMB tato společnost získala
v letošním roce dotaci na realizaci projektu "Rozvoj cykloturistiky na území Broumovska a
Valbřišska,“ 
Správní rada společnosti podání žádosti odsouhlasila, aniž v tu dobu řešila předfinancování
projektu ve výši 2 mil Kč. Předpokládala se půjčka ze soukromých zdrojů podnikatelů z
Broumovska. Po zahájení projektu se ukázalo, že podnikatelé nehodlají realizaci projektu pomoci
předfinancovat, a tak byla vyzvána 3 největší města se žádostí o pomoc. Město Broumov poskytlo
půjčku ve výši 800.000 Kč s tím, že zbytek částky zajistí města Police nad Metují a Teplice nad
Metují, v poměru 800.000 Kč (Police) a 400.000 Kč Teplice. 
V průběhu listopadu se na město opakovaně obrátil ředitel SDMB se žádostí o pomoc s
financováním. Při společném jednání mu bylo vysvětleno, že město nyní nedisponuje volnými
prostředky, a že by pro ně bylo výhodnější převzít ručitelský závazek za tu obec, která finanční
prostředky poskytne. Město Teplice n.M. je připraveno půjčku ve výši 1,2 mil. Kč poskytnout s tím,
že na částku 800 tis. Kč žádá vystavení ručitelského závazku.
Touto cestou by město mohlo realizaci projektu podpořit.
Zákon o obcích v ustanovení § 38 odst. 3 zákona o obcích definuje situace, kdy obec smí ručit za
závazky fyzických osob a právnických osob, mimo jiné se jedná o závazky organizací, v nichž míra
účasti jí samé nebo spolu s jinou obcí nebo obcemi, krajem nebo kraji nebo státem přesahuje 50
%. Tato podmínka je pak v případě SDMB splněna, neboť míra účasti obcí v SDMB činí 2/3 (DSO
Policko a DSO Broumovsko), zbývající 1/3 míra účasti pak náleží Agentuře pro rozvoj Broumovska.
Ing. J. Beran – poděkoval za pomoc při řešení vzniklé situace. Účast na projektu odsouhlasila
správní rada na jaře, ale bez detailního plánu financování. Spolu s ostatními starosty, kteří působili
v dozorčí a správní radě, jsme se snažili společnost SDMB kultivovat, protože vše nefungovalo tak,
jak by mělo. Budu rád, když starostové DSO Policko navážou na předchozí spolupráci. Ve správní
radě nedošlo k dohodě a nedokázali jsme předfinancování zajistit. Vlastní projekt je pro chod
destinačky důležitý, získá finance na oblasti, na které nejsou peníze z jiných finančních zdrojů.
Jsem rád, že se našlo řešení a určitě tento záměr podpořím. 
Starosta – činnost bývalého starosty je členy Správní rady SDMB hodnocena velmi kladně a věříme,
že bude ve spolupráci pokračovat.
Ing.  R. Kříž Ph.D. – jaké závazky kromě toho, že město ručí, z toho ještě plynou? Proč si SDMB
nezažádá sama o úvěr na předfinancování a města by ručila, bylo by to férovější a dojde potom k
vyrovnání úroku?
Starosta – SDMB nemá vlastní majetek a nemůže tak požádat o úvěr, neboť nemá čím ručit. Město
Broumov rozhodlo, že nechce být v postavení ručitele, a že raději SDMB peníze půjčí. Teplice n. M.
se nabídly finance SDMB půjčit, neboť mají dostatek volných prostředků na účtu. Úrok bude
stanoven nižší než u banky. 
Ing. J. Beran – kdyby si SMDB vzala od banky úvěr a obce ručily, tak do toho vstoupí třetí subjekt
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a to ze zákona nejde. O úroky z půjčky až tak nejde, protože prostředky půjčujeme sami sobě, sice
nejsme přímými zakladateli destinačky, ale jsme zakladateli skrze DSO a to tak, že 1/3 DSO
Broumovsko, 1/3 DSO Policko a 1/3 Agentura pro rozvoj Broumovska.

Hlasování Pro: 21 Proti: 0 Zdrželo se: 0 Nehlasovalo: 0 Usnesení: Přijato

8. 6/7ZM/2022
Prodej části pozemku p. č. 99/1 a 730/58 v k.ú. Hlavňov

I. Zastupitelstvo města projednalo
prodej části pozemku p. č. 99/1 o výměře 285 m2 a části pozemku p. č. 730/58 o výměře 3
m2, vše v k. ú. Hlavňov panu ░░░░ ░░░░ ░░░

II. Zastupitelstvo města schvaluje
prodej části pozemku p. č. 99/1 o výměře 285 m2, v geometrickém plánu vyznačenou jako p.
č. 99/1 a části pozemku p. č. 730/58 o výměře 3 m2, v geometrickém plánu označenou jako
p. č. 730/76. Dělení výše uvedených pozemků je vyznačeno v  návrhu geometrického plánu
číslo 235-082/2022. Kupujícím je pan░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░
░░░░ ░░░░ ░░ Kupní cena je sjednána dohodou ve výši 70 Kč/m2 za část pozemku p. č.
730/58 a  20,- Kč/m2 za část pozemku p. č. 99/1, celková kupní cena činí 5 910,- Kč. Kupující
uhradí také 1/3 nákladů spojených s vyhotovením geometrického plánu a poplatek za vklad
vlastnického práva do katastru nemovitostí.

III. Zastupitelstvo města ukládá
1. referentce správy majetku

1.1. připravit kupní smlouvy, zajistit její podpisy a převod vlastnického práva v katastru
nemovitostí.

Termín: 28.2.2023

Komentář:
Starosta – jedná se o pozemky v Hlavňově, které navazují na tzv. “Lomeček na Malé straně“,
pozemek je zbytný, OV souhlasí.

Hlasování Pro: 21 Proti: 0 Zdrželo se: 0 Nehlasovalo: 0 Usnesení: Přijato

9. 7/7ZM/2022
Směna pozemků mezi městem a ZD Ostaš v k. ú. Police nad Metují

I. Zastupitelstvo města projednalo
vzájemnou směnu pozemků mezi městem a ZD Ostaš týkající se pozemků v areálu ZD Ostaš
a pozemků pod stavbou "Chodník Police n. M. - Žďár n. M."

II. Zastupitelstvo města schvaluje
směnu pozemků v k. ú. Police nad Metují takto:
1) Zemědělské družstvo Ostaš, IČO 00126918, se sídlem č. p. 141, 549 55 Žďár nad Metují
zastoupené předsedou Ing. Jaroslavem Ládem a členem představenstva panem Martinem
Čápem, získá od města Police nad Metují do výlučného vlastnictví tyto pozemky:
- p. č. 384/16 o výměře 199 m2;
- p. č. 384/17 o výměře 5 m2;
- st. 620/2 o výměře 90 m2.
2) Zemědělské družstvo Ostaš přenechá městu Police nad Metují tyto pozemky:
- část pozemku p. č. 399/4 o výměře 57 m2 , v geometrickém plánu označenou jako p. č.
399/7;
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- část pozemku p. č. 494 o výměře 4 m2, v geometrickém plánu označenou jako p. .č. 494/2;
- část pozemku p. č. 496 o výměře 267 m2, v geometrickém plánu vyznačenou jako p. č.
496/2;
- část pozemku p. č. 532/1 o výměře 435 m2, v geometrickém plánu vyznačenou jako p. č.
532/7.
Dělení výše uvedených pozemků je vyznačeno v  návrhu geometrického plánu číslo 594-
28/2022.
Vzhledem k rozdílům ve výměře směňovaných částí pozemků ve prospěch města Police nad
Metují doplatí město Police nad Metují ZD Ostaš částku ve výši 35 Kč/m2, celková částka
doplatku činí 16 415 Kč.
Poplatek za vklad do katastru nemovitostí uhradí směňující rovným dílem.

III. Zastupitelstvo města ukládá
1. referentce správy majetku

1.1. připravit směnnou smlouvu, zajistit její podpisy a převod vlastnického práva v
katastru nemovitostí.

Termín: 28.2.2023

Komentář:
Starosta – proběhla jednání s předsedou ZD Ostaš a došlo k dohodě, že požadované pozemky
město smění za pozemky pod stavbou chodníku z Police n.M. do Žďáru nad Metují a doplatí
případný rozdíl ve výměře. ZD Ostaš nabízelo do směny ještě další pozemky, město
vyhodnocuje potřebnost těchto pozemků. 

Hlasování Pro: 21 Proti: 0 Zdrželo se: 0 Nehlasovalo: 0 Usnesení: Přijato

10. 8/7ZM/2022
Projednání zápisu z finančního výboru ZM

I. Zastupitelstvo města bere na vědomí
zápis z jednání finančního výboru zastupitelstva ze dne 8. 12. 2022.

II. Zastupitelstvo města bere na vědomí
informaci starosty o realizaci naplánovaných investičních akcí za rok 2022.

III. Zastupitelstvo města pověřuje
vedoucí FSO k vypracování přehledu všech významných okolností, které mohou mít
významný vliv na hospodaření města v příštím roce (infrastruktura Větrná, prodeje pozemků,
apod.) a předložení tohoto přehledu na příštím jednání ZM.

Komentář:
Starosta – zápis nebyl přeposlán, moje chyba, FV se zabýval návrhem rozpočtu r. 2023 a došel k
závěru, které nám předložil. Vítá přípravu a schválení rozpočtu ještě v letošním roce, z důvodu
delšího času na přípravu investičních akce. Negativně hodnotí nedostatečnou realizaci investičních
akcí v r. 2022, dále doporučuje do rozpočtu zařadit investiční akci zasíťování a prodej pozemku v
nově vzniklé ulici Větrná, jedná se o rozsáhlou akci, která bude mít vliv na hospodaření v příštím
roce.  Děkuji FV za podněty.
Provedli jsme s Ing. P. Scholzem rekapitulaci čerpání finančních prostředků na investiční akce v
letošním roce. Zjistili jsme, že se nerealizovaly stavby v hodnotě 1,4 mil. Kč (autobusová zastávka
v Pěkově, u p. Koubka, odvětrání v Pellyho domech a kontejnerová stání). Zrealizovat chodník před
nemovitostí p. Koubka nebylo možné, protože jsme neobdrželi žádné nabídky, v Pellyho domech je
to obdobný případ, dodavatel nebyl schopen stavbu provést v době, kdy je Pellyho dům mimo
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sezónní provoz. Velký objem peněz byl určen na pořízení projektových dokumentací, které bohužel
nebyly dokončeny nebo vůbec započaty. PD na stavbu Sport parku, i když byla zahrnuta do
rozpočtu r. 2022, nestihne se letos proinvestovat.
Sestavování rozpočtu na rok 2023 ještě v letošním roce na podzim, za to patří dík minulé RM, která
se o to zasloužila. V rámci první rozpočtové změny počítáme se zařazením realizace nové ul.
Větrná, k dnešnímu dni nemáme žádná přesná čísla. Další akce, které zůstaly pod čarou, se
připraví do tzv. zásobníků investic a zastupitelé budou s tímto materiálem seznámeni.   
Ing. R. Kříž Ph.D. – zpráva FV je zajímavá, zamyslel bych se nad posledním bodem, když víme, že
se bude realizovat tak velká investiční akce, měla by být součástí rozpočtu. 
Mgr. E. Kašparová – chceme docílit toho, aby občan, který si prohlédne rozpočet na příští rok,
nebyl uveden v omyl, že město nepočítá s touto akcí. Navrhujeme, aby byla akce v návrhu investic
uvedena a bylo tak zřejmé, že je s ní počítáno. Nemusí být vyčísleno, kolik bude stát, pouze uvést
kvalifikovaný odhad.
Starosta – zpracujeme a zařadíme coby akci pod čarou, vyvěsíme na úřední desku jako přílohu,
aby veřejnost měla možnost se s touto investicí seznámit. Do budoucna můžeme uvažovat o
zařazení takových akcí do rozpočtu města, pokud dojde ke vzájemné shodě. Pověřují vedoucí FSO
o doplnění přílohy k rozpočtu na rok 2023 a umístění na web. 
J. Hlaváčková, vedoucí FSO – prosím o součinnost odbor IMŽP. 

Hlasování Pro: 21 Proti: 0 Zdrželo se: 0 Nehlasovalo: 0 Usnesení: Přijato

11. Diskuze

Starosta:
1/ RM obdržela žádost obce Bezděkov, jedná se o Smlouvu o převodu činnosti a o přechodu práv a
povinností z pracovněprávních vztahů. Obec Bezděkov projevila zájem převést obecní školu zpět
pod sebe. Důvody nám nejsou známy, zřizovatel neobdržel žádné stížnosti, musíme prověřit, než
učiníme jakékoliv další kroky. Rada materiál projednala, ale zatím odložila. Potřebujeme získat
právní stanovisko ke správnosti postupu dle předložené smlouvy. 
 2/ Připravuje se spojení muzeí Merkur o.p.s. a Muzea papírových modelů. Jednatel společnosti
Merkur p. Jelínek požádal město, aby ponechalo dodavatele energií pod městem, než se najde
nový dodavatel, město jim přefakturuje zálohy. V dnešní době je tento problém celorepublikový. 
Ing J. Beran – v rámci jednání o spojení muzeí byl s p. Jelínkem domluven pronájem, proč se
výstavní prostory v “Zeleném domečku” nyní řeší formou výpůjčky?
Starosta – o domluveném pronájmu nic nevím, nyní přišla žádost o výpůjčku, tak ji RM projednala
a je to řešeno formou výpůjčky.
Zdeněk Beran – navrhuji viditelně označit přechod pro chodce u Penzionu Adler a u Krčmy,
vodorovné značení není pod ledem v zimních měsících viditelné, doporučuji označit svislým
dopravním značením. 
Starosta – město jednalo s dopravním inspektorátem o vodorovném značení přechodů, proč není
svislá značka, musím prověřit, nebyl jsem účasten jednání. U Penzionu Adler je jediné místo, které
nám dopravní policie odsouhlasila jako “místo pro přecházení”, obdobný případ je u MěÚ a ZUŠ. 
R. Steinerová – 2 roky zpět jsme tuto problematiku řešili a bylo mi sděleno, že Náchod od zřizování
přechodů pro chodce upouští a v naší obci je zřídit nelze. Děti na dopravním hřišti se to pak učí
zbytečně. 
Starosta - přijede dopravní specialista a vždy nám vysvětlí, proč to nelze. Není to ideální, ale
nemůžeme s tím nic dělat.
R. Steinerová – neplánuje se změna přednosti v jízdě z hlavní od Bělého na hlavní od Suchého
Dolu? 
Starosta – obec Suchý Důl již tuto problematiku dříve řešila. Ze směru od Suchého dolu



22.12.22 8:19 Zápis [7/ZM/14.12.2022]

vera:8080/wgj/service?action=cz.vera.web.server.action.tisk.novy.Tisk 10/10

nejsou odpovídající rozhledové poměry a  policie nedá souhlas. 
Ing. M. Pošmura – jak bude vypadat Sport park v ul. Ostašská?
Starosta – jedná se o nový investiční záměr za benzinovou pumpou, primárně se jedná o fotbalové
hřiště s umělým povrchem, dále o dráhu pro in-line, pumptreck, parkoviště. Předpokládáme
požádat o dotaci z Národní sportovní agentury. 
Ing. M. Pošmura - pozor na navážku v této lokalitě.
Starosta - geologický a hydrogeologický průzkum je součástí projektu. Máme informaci, že by to
neměl být problém.
Starosta pogratulovat k významnému životnímu jubileu zastupiteli a veliteli SDH Police nad Metují
Jiřímu Hubkovi.
Všem popřál příjemné vánoce a hodně zdraví a poděkoval za dosavadní činnost.

Seznam příloh:

Mgr. Jiří Škop
starosta

Ověřovatelé:

Ing. Jiří Beran
člen ZM

David Vávra
člen ZM


